

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
ABB (Hong Kong) Limited	電話 Telephone : (852) 2929 3912 網址 Website : https://new.abb.com/ev-charging 電郵地址 Email : hklp.sales@cn.abb.com	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	電動車充電整體方案包括中低壓配電和保護，基於網絡的實時監控系統，能源存儲以及針對配電產品的電源管理 EV charging total solution included the MV & LV power distribution and protection, Web-base real time monitoring system, energy storage and energy management system specifically for power distribution products	✓	✓	✓	✓	✓	電動車充電整體方案包括中低壓配電和保護，基於網絡的實時監控系統，能源存儲以及針對配電產品的電源管理 EV charging total solution included the MV & LV power distribution and protection, Web-base real time monitoring system, energy storage and energy management system specifically for power distribution products
Autogreen Solutions Limited	電話 Telephone : (852) 2116 1731 網址 Website : www.autogreen.com.hk 電郵地址 Email : info@autogreen.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	-	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-

重要事項

- 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查（「問卷調查」），並根據收到的回覆，把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
- 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署（連公司蓋章）刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》，並以電郵交回港燈（ev@hkelectric.com）。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
- 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司，而對於沒有被列入的公司，港燈沒有任何負面觀點。
- 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性，以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。
- 如有查詢，請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

- HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
- Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
- The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
- The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.
- For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
快易通有限公司 Autotoll Limited	電話 Telephone : (852) 2627 8888 網址 Website : www.autotoll.com.hk/itsrfid.php 電郵地址 Email : ev-autopark@autotoll.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	-	✓	✓	✓	✓	✓	-
科寶工業有限公司 Cableplus Industrial Limited	電話 Telephone : (852) 2688 7116 網址 Website : www.cableplus.com.hk 電郵地址 Email : sales026@cableplus.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	-	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-
創捷充電設備顧問有限公司 Chong Chi EV Charging Solutions Limited	電話 Telephone : (852) 2818 8890 網址 Website : www.evcharging.com.hk 電郵地址 Email : info@chongchi.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-

重要事項

- 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查(「問卷調查」), 並根據收到的回覆, 把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
- 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署(連公司蓋章)刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》, 並以電郵交回港燈 (ev@hkelectric.com)。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
- 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司, 而對於沒有被列入的公司, 港燈沒有任何負面觀點。
- 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性, 以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。
- 如有查詢, 請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

- HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
- Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
- The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
- The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.
- For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
基石電動車充電服務有限公司 Cornerstone EV Charging Service Limited	電話 Telephone : (852) 3702 6380 網址 Website : www.cstl.com.hk 電郵地址 Email : info@cstl.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-
舒麥加科技有限公司 evMega Technology	電話 Telephone : (852) 2180 2400 網址 Website : www.evmega.com 電郵地址 Email : sales@evmega.com	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	隔離開關制·消防員專用電動車充電樁緊急開關·充電樁雨罩·充電樁腳架·充電樁繳費亭·電動車充電器控制器·智能電動車充電管理系統·負載管理系統·電動車充電樁手機應用程式等 Isolator, fireman's emergency switch for EV charger, rain canopy, floodstand, payment kiosk, local controller, smart EV charging management system, load management system, mobile apps and etc.	✓	✓	✓	✓	✓	隔離開關制·消防員專用電動車充電樁緊急開關·充電樁雨罩·充電樁腳架·充電樁繳費亭·電動車充電器控制器·智能電動車充電管理系統·負載管理系統·電動車充電樁手機應用程式等 Isolator, fireman's emergency switch for EV charger, rain canopy, floodstand, payment kiosk, local controller, smart EV charging management system, load management system, mobile apps and etc.

重要事項

- 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查(「問卷調查」),並根據收到的回覆,把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
- 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署(連公司蓋章)刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》,並以電郵交回港燈(ev@hkelectric.com)。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
- 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司,而對於沒有被列入的公司,港燈沒有任何負面觀點。
- 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性,以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。
- 如有查詢,請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

- HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
- Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
- The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
- The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.
- For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
香港電動能源有限公司 Hong Kong EV Power Limited	電話 Telephone : (852) 3695 0396 網址 Website : www.hkevpower.com 電郵地址 Email : contact@hkevpower.com	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	充電站管理及營運網絡平台 EV Charging Networked Service Platform for Management and Operation	✓	✓	✓	✓	✓	充電站管理及營運網絡平台 EV Charging Networked Service Platform for Management and Operation
一里通國際有限公司 I-Charge Solutions International Co. Ltd.	電話 Telephone : (852) 2764 7638 網址 Website : www.bolt-hk.com 電郵地址 Email : info@i-chargesolutions.com	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	電動巴士充電器及充電器管理系統·收費機解決方案(如八達通、支付寶、微信支付等)·自動拍車系統上的充電器 E-Bus Charger & Charger Management, Kiosk payment solutions (Octopus, AliPay, WeChatPay, etc.), EV charging for robot parking	✓	✓	✓	✓	✓	電動巴士充電器及充電器管理系統·收費機解決方案(如八達通、支付寶、微信支付等)·自動拍車系統上的充電器 E-Bus Charger & Charger Management, Kiosk payment solutions (Octopus, AliPay, WeChatPay, etc.), EV charging for robot parking	

重要事項

1. 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查(「問卷調查」),並根據收到的回覆,把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。

2. 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署(連公司蓋章)刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》,並以電郵交回港燈 (ev@hkelectric.com)。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。

3. 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司,而對於沒有被列入的公司,港燈沒有任何負面觀點。

4. 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性,以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。

5. 如有查詢,請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

1. HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.

2. Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.

3. The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.

4. The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.

5. For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
力柏機電設備有限公司 Laplace Electric Ltd.	電話 Telephone : (852) 3384 8223 網址 Website : www.lel.hk 電郵地址 Email : sales@lel.hk	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-
施耐德電氣(香港)有限公司 Schneider Electric Hong Kong Limited	電話 Telephone : (852) 2579 9669 網址 Website : www.se.com/hk/en/work/campaign/ev-charger.jsp 電郵地址 Email : customercare.hk@se.com	-	✓	-	-	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-	-	-	-	-	-	-
信興科技有限公司 Shun Hing Technology Co., Ltd.	電話 Telephone : (852) 2313 0838 網址 Website : https://shev.oh.hk 電郵地址 Email : evb@shunhinggroup.com	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	-	✓	-

重要事項

- 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查(「問卷調查」),並根據收到的回覆,把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
- 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署(連公司蓋章)刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》,並以電郵交回港燈(ev@hkelectric.com)。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
- 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司,而對於沒有被列入的公司,港燈沒有任何負面觀點。
- 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性,以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。
- 如有查詢,請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

- HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
- Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
- The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
- The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.
- For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.

公司名稱 Name of Company (依英文字母順序排列 Listed in Alphabetical Order)	聯絡 Contact	服務 Services				電動車充電方案 EV Charging Solution		電動車充電器及配件 EV Chargers and Accessories							智能配置 Smart Features					
		工程設計 Engineering Design	供應 Supply	安裝及校驗 Installation and Commissioning	保養及維修 Maintenance and Repair	公共充電方案 Public Charging Solution	私人充電方案 Private Charging Solution	標準充電器 Standard Charger	中速充電器 Medium Charger	快速充電器 (交流電) AC Quick Charger	快速充電器 (直流電) DC Quick Charger	戶外充電器 Outdoor Charger	充電線及配件 Charging Cable and Accessories	其他 (請註明) Others (Please specify)	非接觸式電動車繳費/充電器啟動服務 (如手機應用程式) Contactless EV charging payment/ charger activation (e.g. mobile app)	遙距預約電動車充電器 Remote booking of EV charger	查閱電動車充電器的使用狀態 Checking of EV charger occupancy	透過全球定位系統導航搜索可使用的充電器 GPS navigation to available chargers	透過鄰近充電器負載管理系統提供合適的電力供應安排 Load management between nearby chargers to suit power supply arrangement	其他 (請註明) Others (Please specify)
Smart Charge (HK) Limited	電話 Telephone : (852) 2888 0088 網址 Website : www.smartcharge.com.hk 電郵地址 Email : enquiry@smartcharge.com.hk	✓	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-	✓	✓	✓	✓	✓	-

重要事項

- 港燈就有關在香港島提供電動車充電方案的公司持續進行問卷調查 (「問卷調查」), 並根據收到的回覆, 把服務供應商的資料刊於港燈網站的《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。
- 任何有興趣參與的香港公司均可完成並簽署 (連公司蓋章) 刊於網頁 www.hkelectric.com/EV 的《電動車充電方案供應商問卷調查》, 並以電郵交回港燈 (ev@hkelectric.com)。港燈有權決定是否以及於何時把問卷調查回覆內容刊於《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》內。港燈亦可在任何時間從其網站刪除《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》及終止有關問卷調查。
- 被列入《電動車充電方案供應商問卷調查回覆摘要》的公司並不代表港燈所認可的公司, 而對於沒有被列入的公司, 港燈沒有任何負面觀點。
- 此摘要中的有關公司內容只作參考之用。港燈對摘要內容當中的真確性及完整性, 以及摘要內容相關的公司或任何人士的資料概不承擔任何責任。
- 如有查詢, 請致電港燈熱線 2510 2701 或電郵至 ev@hkelectric.com。

Important Notes

- HK Electric conducts an on-going survey on companies providing EV charging solution on Hong Kong Island (the "Survey"). On the basis of the response received, information on the companies is set out in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" published on HK Electric's website.
- Any company in Hong Kong wishing to participate in the Survey can complete and sign (with company chop) the "Questionnaire for Survey on Electric Vehicle (EV) Charging Solution Providers" published at website www.hkelectric.com/EV-en and submit to HK Electric by email to ev@hkelectric.com. HK Electric has the sole discretion to post or delete any information on the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" at any time.
- The inclusion of any companies in the "EV Charging Solution Providers Survey Returns Summary" does not in any way imply endorsement by HK Electric and the non-inclusion of any companies should not be construed as indicating any negative concern by HK Electric towards those companies.
- The information regarding the companies in this summary is for reference only. HK Electric is not responsible for ensuring the accuracy or completeness of any such information, and shall have no responsibility to the such companies or any other person in relation to such information.
- For enquiry, please call our hotline 2510 2701 or email to ev@hkelectric.com.